

شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن ش.م.ك (عامه)
Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C (Public)



Date: 2025/3/27

Reference: CM/AR/039-2025

التاريخ : 2025/3/27

إشارة : CM/AR/039-2025

To: Boursa Kuwait
Greetings,

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Corrective Announcement regarding Amending date of the right to attend the general assembly and CUM date

الموضوع: إعلان تصحيحي بشأن تعديل تاريخ حق حضور الجمعية العامة والتاريخ النهائي لشراء الأسهم للقيد في السجل حق حضور الجمعية :

Reference to our disclosure dated 20 MARCH 2025, attached herewith Appendix No. (11) Corrective Announcement Form regarding date of the right to attend the general assembly and CUM date

بالإشارة إلى إفصاحنا المؤرخ في 20 مارس 2025، مرفق طيه ملحق رقم (11) - نموذج الإعلان التصحيحي بشأن تعديل تاريخ حق حضور الجمعية العامة والتاريخ النهائي لشراء الأسهم للقيد في السجل حق حضور الجمعية.

Yours Sincerely

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام،،،



مرزوق ناصر الخرافي

رئيس مجلس الإدارة

Marzouk Naser Al-Kharafi
Chairman

Attachments:

- Disclosure of Corrective announcement Form.

المرفقات:

- نموذج الإعلان التصحيحي.



Tel : +965 24624000 Fax : +965 24830291 P.O.Box : 21998, Safat 13080, Kuwait

Email : heisco@heisco.com Commercial Reg. No : 20735

Issued and Paid-Up Capital : KD 18,024,151.700

Authorized Capital : KD 22,000,000

نموذج الإعلان التصحيحي
Corrective Announcement Form

Date	27/3/2025	2025/3/27	التاريخ
Name of the listed company	Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C. (Public)	شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن (ش.م.ك) عامة	إسم الشركة المدرجة
Title of The Announcement	Corrective Announcement regarding date of the right to attend the general assembly and CUM date	إعلان تصحيحي بشأن تعديل تاريخ حق حضور الجمعية العامة والتاريخ النهائي لشراء الأسهم للقيد في السجل حق حضور الجمعية.	عنوان الإعلان
Date of the last Announcement	20/3/2025	2025/3/20	تاريخ الإعلان السابق
The false statement of the previous Announcement	CUM date: 24/3/2025 Date of the right to attend the general assembly: 27/3/2025	الموعد النهائي لشراء الأسهم للقيد في السجل 2025/3/24: تاريخ حق حضور الجمعية: 2025/3/27	البيان الخاطيء في الإعلان السابق
Mistake correction	CUM date: 27/3/2025 Date of the right to attend the general assembly: 7/4/2025	الموعد النهائي لشراء الأسهم للقيد في السجل 2025/3/27: تاريخ حق حضور الجمعية: 2025/4/7	تصحيح الخطأ
Reason of Mistake	Change the dates from working days to regular days	تعديل المواعيد من أيام عمل إلى أيام عادية	بيان أسباب الخطأ

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

*يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحرص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.





نموذج الإعلان عن اجتماع الجمعية العامة

27 مارس 2025	التاريخ
شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن (ش.م.ك) عامة	إسم الشركة المدرجة
<input checked="" type="checkbox"/> عادية <input checked="" type="checkbox"/> غير عادية	نوع الجمعية
17 أبريل 2025	تاريخ الجمعية العامة
27 مارس 2025	التاريخ النهائي لشراء أسهم الشركة للقيد في سجل حق حضور الجمعية العامة*
27 مارس 2025	تاريخ حياة السهم لحضور الجمعية
7 إبريل 2025	تاريخ حق حضور الجمعية العامة**
من 7 أبريل 2025 وحتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الإجتماع من قبل مدير النظام.	فترة الإتاحة
يرجى الإطلاع على الجدول المرفق.	بنود جدول الأعمال
<input checked="" type="checkbox"/> حضوري (شخصي أو من خلال توكيلات) <input checked="" type="checkbox"/> حضوري + إلكتروني	طرق المشاركة في الجمعية
مقر الشركة الكائن في منطقة الشعبية الصناعية الغربية - قطعة 2- قسيمة 46 الرقم الآلي للعنوان (15547084).	مكان إنعقاد الجمعية العامة
24 أبريل 2025	التاريخ الموجل للجمعية في حالة عدم إكمال النصاب

يتم التقدم بالإفصاح على هذا النموذج قبل افتتاح جلسة التداول في آخر موعد للإفصاح (يوم العمل الخامس الذي يسبق تاريخ حق الحضور).

* يوم العمل الثالث الذي يسبق تاريخ حق حضور الجمعية العامة وفقاً لدورة التسوية الحالية.

** من حق كل مساهم مقيد في سجلات الشركة في هذا اليوم حضور الجمعية العامة حتى في حالة بيع السهم قبل تاريخ انعقاد الجمعية العامة .

*** هي المدة التي تبدأ من تاريخ حق حضور الجمعية العامة وتبلغ عشرة أيام قبل التاريخ المحدد لانعقاد الاجتماع، وتكون حتى إغلاق المشاركة لكل بند من بنود الاجتماع من قبل مدير النظام .

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



General Assembly Meeting Announcement Form

Date	27 March 2025
Name of the listed company	Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C. (Public)
Type of Assembly	<input checked="" type="checkbox"/> Ordinary <input checked="" type="checkbox"/> Extra-ordinary
Date of general assembly	17 April 2025
Final date for purchasing the company's shares to be registered in the registry of the right to attend the general assembly*	27 th March 2025
CUM date	27 th March 2025
Date of right to attend the General Assembly**	7 th April 2025
Participation Period	From 7 th April 2025 & lasts until closing the participation in each Item of the Meeting's agenda by the system's manager.
Agenda Topics	Kindly refer to the attached.
Methods of participating in the assembly	<input checked="" type="checkbox"/> Attendance (in person or through Power of Attorney) <input checked="" type="checkbox"/> Attendance + Electronic
Place of holding the general assembly	West Shuaiba (Industrial Area) – Block 2 – Plant No. 46 – PACI No: 15547084
Postponed date of the meeting in case of non-quorum	24 th April 2025

Disclosure of this form shall be submitted prior to opening the trading session on the final disclosure date (fifth Business Day prior to the date of the right to attend). *Third Business Day before the date of the right to attend the general assembly according to the current settlement cycle. **Every shareholder registered in the company's registries on this day has the right to attend the general assembly, even if the share was sold before the date of the general assembly. ***It is the period that commences from the Date of the Right to Attend the General Assembly, amounting to ten Business Days prior to the date specified for holding the meeting, and lasts until closing the participation in each Item of the Meeting's agenda by the system's manager.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

